
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 184
Mener ministeren, der er tilfredsstillende, at når der i ministerens svar på L49,
spørgsmål 168 angives, at der skal ske samme registreringer for en admini-
strativ frihedsberøvelse som for en anholdelse, at man så ikke kan udtrække
viden om omfanget af disse? Vil ministeren redegøre for, hvordan administrative
frihedsberøvelser registreres i politiets systemer og om der er forskel efter år-
sagen til dem samt ligeledes hvorfor der ikke kan laves et udtræk af dem?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20091, jf. REU alm. del -
spm. 1573.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. november 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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